
Interpellation 

Varför drar Gävle kommun bort mattan för 
föreningarna i Kraftsportens hus? 

Den 21/5 kallades alla föreningar som idrottar och verkar i kraftsportens hus till möte med Fritid 
Gävle. (BK Loke, Gävle Judoklubb, Gävle Shotokan, Gävle Kraftsportklubb, Gävle Ju-Jutsu, Gävle 
Cykelamatörer) 
Vid mötet meddelande man från Fritid att föreningarna från och med midnatt är uppsagda från 
lokalerna. Detta då fastigheten i all hast skall säljas till förmån för att klara de besparingar som ställs 
av den nya ledningen i kultur och fritidsnämnden. 
Under mötet saknades information om framtiden trots att föreningarna som varit i huset i 20år 
efterfrågade detta. 
Att säga upp föreningar från lokaler som man använder i sin idrottsutövning helt utan plan om hur 
föreningarna i en nära framtid ska kunna fortsätta bedriva sina sporter och aktiviteter är ansvarslöst.

Mina frågor till kultur och fritidsnämndens ordförande blir därför:

-Stämmer det att hyresavtalet sagts upp med omedelbar verkan, med utflytt så snabbt som möjligt, 
mellan Fritid Gävle och föreningarna i kraftsportens hus? 
-Om avtalet sagts upp, finns det en tydlig och genomförbar plan för hur dessa föreningar skall kunna 
fortsätta med sitt idrottande och verksamhet? 
-Om det finns en sådan, varför delgavs inte planen vid mötet? Och var finner vi den? 
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